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Sz. P. dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacia

W sprawie monitoringu pzy Szkole Podstawowej numer 19

Szanowny Panie Prezydencie,

W zgodnej opinii zar6wno Rady Rodzic6w Szkoly Podstawowej nr 19 i Pani dyrektor Anety
Jablofiskiej szkola potzebuje skutecznej ochrony przed wandalizmem.

Zamontowanie monitoringu zewnqtrznego wok6i szkoty umo2liwi znacznie bardziej skutecznq walkq

z osobami, kt6re niszczq majqtek na terenie Szkoly Podstawowej numer 19.

Uprzejmie prosze Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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